
Svar på spørsmål frå Ingrid Fjeldsbø KO 23.02.23 

Ordførar deler bekymringa til spørsmålsstillar knytt til situasjonen som fleire bedrifter 

står i no.  

Ordførar har vekentlege møter med Senterpartiet sine ordførarar og 

stortingsrepresentantar frå Hordaland, og i desse møta vert straumsituasjonen for 

bedriftene i Alver og Hordaland løfta. Seinast i går (22.02.23) var ordførar innom 

Stortinget, og tok opp straumsituasjonen for bedriftene som eit tema.  

Oppdatering 23.03.23:  

Senterpartiet hadde landsmøte 17.-19.03. I dette møtet løfta Hordalands-

delegasjonen situasjonen som bedriftene no står i, og det vart gjort vedtak i 

landsmøtet om at «Det er nødvendig å få mer kontroll på strømprisene både for 

husholdninger og næringsliv. Det må særlig i det korte bildet vurderes nye tiltak for 

næringsliv i høyprisområder, blant annet gjennom å instruere Statkraft til å tilby bedre 

fastprisavtaler.»  

Ordførar håpar at dette vil vere med å betre straumsituasjonen til bedriftene.  

 

 


